

## Helping every child succeed wherever they are • 帮助每个孩子在各自的岗位 取得成功

Moving to another country has its unique challenges. Ensuring that your child's education is undisrupted and receiving the best care is one of them.

Since 2002, EduCare4u has helped more than 1,500 foreign students in Asia to manage this transition and realise their dreams - regardless of geography. As a professional education management company, we can help your child to:

- apply to suitable schools
- meet the expectations of a different academic system
- · adapt to unfamiliar cultures and make new friends
- develop good character and life-long skills

This personalised service ensures that parents enjoy peace of mind knowing that the child is in good hands.

到另一个国家生活时常会给孩子带来一些特殊的挑战,其中就包括如 何保障您孩子的教育不被打扰的同时,孩子也能得到最悉心的照顾。

自 2002 年以来, EduCare4u 已帮助超过 1,500 名来自亚洲各地的 外国学生顺利融入本地的教育系统和生活,并帮助他们成功追逐各自 的梦想。 作为一个专业的教育管理机构, 我们能够帮助您的孩子:

- 申请就读当地学校
- 达成各个教育系统的要求
- 融入新的文化, 结交新的朋友
- 塑造良好人格, 培养终生技能

有了这些个性化的服务,家长们将更加放心得把孩子托付在新加坡 求学。

## Testimonials·推荐信

"I was well taken care of during my stay, as my laundry and meals were all provided for. Today, I am welladjusted to living in Singapore and feel at home here. Alvina has been a constant source of support."

"寄宿在 EduCare4u 的期间我的饮食起居都得到很周全的 照料。如今,我已经完全融入到新加坡的生活环境,新加坡 就像我的第二个家。Alvina一直以来都是我各方面的支柱。"

- Eason Gao Yuchen (China, CIS)

"Teacher Alvina made learning so fun and meaningful for me. My English also improved greatly after attending the summer camps. Now, I am pursuing my PhD at Chulalongkorn University."

"许老师使学习更加有趣和有意义。参加 EduCare4u 的夏令营 后,我的英语水平也有了很大的提高。现在,我正在朱拉隆功 大学就读博士学位。

- Nutthapong Larbboonsarp (Thailand, Summer camp)

"With the personal touch and care under EduCare4u for 6 years, I am now on a scholarship in Cambridge for my PhD."

"因为 EduCare4u 六年以来的悉心照料与培育,我成功地获得 了剑桥大学的奖学金, 现就读博士学位。

- Vincentius Aji (Indonesia, Catholic Junior College)

#### CONTACT US·联系我们

SINGAPORE OUTLETS (nearest MRT stations)

Lakeside • Hillview:

+65 9675 7636

Ang Mo Kio · Holland Village:

+65 9618 9075

**EDUCARE4U PTE. LTD.** (ROC 201008275G)

10 Anson Road #05-16 International Plaza, Singapore 079903

SINGAPORE:

+65 6241 7486

+65 9128 9115

INDONESIA:

+62 816 1946 188

**INDOCHINA** 

(Thailand, Vietnam, Myanmar):

+66 063 462 2442

EMAIL:

edcare4u@singnet.com.sg





www.educare4u.com.sq



## Founder, Miss Alvina Khoo· 我们的创办人, 许丽音

A school teacher by training and Masters (MBA) graduate from the University of Hull (UK), Miss Alvina Khoo set up EduCare4u in 2002. She was inspired by her experience caring for Vietnamese children and orphans for the United Nations High Commissioner for Refugees, to design a unique family-style education, tuition and guardianship programme for foreign students in Singapore. In recognition of her passion and dedication in her field, she was awarded the Service to Education Award from the Ministry of Education in 2010 and the Spirit of Enterprise Award in 2018.

She manages a team of highly qualified and experienced tutors. They not only excel in explaining concepts and principles, but are also trained to tactfully nurture and care for her students.



前学校教师,毕业于英国赫尔大学 (University of Hull, UK),拥有工商 管理硕士学位。身为一位活跃的社 区领导,许老师曾义务协助联合国 难民事务高级专员办事处 (UNHCR) 照顾了数名越南战争儿童与孤儿。正是这些不平凡的经历促使许老师 更加富有激情地帮助海外学生融入 本地教育系统,也因此在 2002 年 创办了 EduCare4u。她的热诚和奉献也让她在 2010 年获得了新加坡教

育部所颁发的服务教育奖 (Service to Education Award),并在2018年获得了企业精神奖 (Spirit of Enterprise Award)。

EduCare4u 的教师拥有高等的学术能力和丰富的教育经验。我们的教师不仅能够因材施教,同时也能根据学生的程度定制不同的学习计划并给予学生鼓励和辅导。

## Our services·我们的服务

Beyond handling the administrative burden of school applications and tuition for you, we also help to ensure the psychological well-being of your child through guardianship and counselling. Here are the main services we provide:

除了提供学校申请服务,我们更专注于辅导,培育和培养孩子的品格发展。以下是 EduCare4u 的一些主要服务:



• 拥有一个充实有意义的学校假期

# Institutional partners · 与我们合作的学校

We are specialists in the local education system and an authorised agent for established international, private and language schools. We will help match your child to the most suitable institution for long or short-term studies.

我们专注于新加坡教育,是合法认证的代理人,与许多知名的 国际,私立和语言学校合作。我们会协助您的孩子找到合适的, 短期或长期学习的学府。

#### SINGAPORE 新加坡



























#### MALAYSIA 马来西亚

### U.A.E. 阿拉伯联合大公国







